

## 留学生报名流程

- 学历生报名时间: 每年4月─5月
- 语言进修生报名时间: 每年5月—7月, 11月—1月
- 1. 填写《北京科技大学留学生入学申请表》、《经济担保书》、递交申请材料 2. 微钟报名要又415三
- 2. 缴纳报名费¥415元
- 3. 招生人员审核申请材料,确定是否录取,予以录取者发放《录取通知书》,需2-3工作日
- 4. 确认录取后发放JW202表,需12工作日

## **Application of Foreign Students**

### Application time:

- · For Degree Programs: From April to May every year
- For Language Training: From May to July, November to January every year

### **Application Process:**

- 1. Submit Application Form for Foreigners Wishing to Study at University of Science and Technology Beijing, Economic Guarantee and other application materials.
- 2. Pay a fee of RMB 415.
- 3. Admissions officers review the application materials for approval and issue admission letters to the applicants accepted, which will take 2 or 3 days.
- 4. JW202 form will be issued in 12 days.

#### 新生报到流程

报到时间:学历生(每年8月底)语言生(每年3月、8月底)

- 1. 办理住宿
- 2. 填写《北京科技大学留学生入学登记表》
- 3. 领取《北京科技大学留学生管理手册》
- 4. 领取银行卡、(饭卡)
- 5. 缴纳保险费, 将学费存入所发的银行卡(自费生)
- 6. 办理签证预录、交照片
- 7. 到北京国际旅行卫生保健中心海淀分中心进行体检
- 8. 办理签证
- 9. 领取教材、课程表
- 10. 领取学生证
- 11. 参观校园、参加新生见面会

## **Registration of Foreign Students**

### **Registration time:**

- For Degree Programs: At the end of August every year
- For Language Training: At the end of March or August every year

# **Registration process:**

- 1. Check in at International Students Dormitory Building.
- 2. Fill in the Registration Form for Study at University of Science and Technology Beijing.
- 3. Pick up the Booklet for Administration of Foreign Students at University of Science and Technology Beijing.
- 4. Pick up a bank card.
- 5. Hand in the insurance fee. A self-financed student should deposit his tuition fee into the bank card.
- 6. Submit the visa application online and hand in a photo.
- 7. Go to Haidian Clinic of Beijing International Healthcare Center to have a physical examination.
- 8. Apply for the visa.
- 9. Pick up textbooks and the school timetable.
- 10. Pick up the Student Card.
- 11. Have a campus tour and attend New Students Welcome Ceremony.

